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ALLIED WORLD DISCLAIMER

This information is provided as a general overview for agents and brokers. Coverage will be 
underwritten by the Hong Kong branch office of Allied World Assurance Company, Ltd, which 
is regulated by the Hong Kong Office of the Commissioner of Insurance, the Singapore branch 
office of Allied World Assurance Company, Ltd, which is regulated by the Monetary Authority 
of Singapore, and/or the Australian branch office of Allied World Assurance Company, Ltd, as 
relevant. All of Allied World Assurance Company Holdings, AG’s rated insurance subsidiaries 
are currently rated A by Standard & Poor’s. Coverage is only offered subject to local regulatory 
requirements and through licensed agents and brokers. Actual coverage may vary and is 
subject to policy language as issued. 

© Allied World Assurance Company Holdings, AG. All rights reserved April 2015.
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  Your Trustworthy Insurance Partner 

  您至可信賴的保險夥伴

Allied World Assurance Company Holdings, AG, through its subsidiaries and 

brand known as Allied World, is a global provider of innovative property, casualty 

and specialty insurance and reinsurance solutions. Allied World offers superior 

client service through a global network of offices and branches. 

With a wide range of customers in the Asia Pacific region and excellent financial 

ratings, Allied World offers a meaningful combination of global strength and local 

expertise for both individual and corporate clients. 

All of Allied World’s rated insurance and reinsurance subsidiaries are rated A 

(Excellent) by A.M. Best Company, A by Standard & Poor’s, and A2 by Moody’s. 

Allied World Assurance Company Holdings, AG, 是一家通過其子公司及名為 
Allied World 世聯的品牌，透過其全球網路的辦事處和分支公司，提供創新型財產、
傷亡及專業保險及再保險解決方案及優質的客戶服務。 

Allied World 世聯的財務評級極佳，來自不同界別的客戶遍佈亞太地區。Allied World 

世聯為個人和企業客戶提供全球性優勢和本地專業知識兼備的貼心保險服務。 

Allied World 世聯所有被評級的保險及再保險子公司都持有下列的信貸評級：貝氏評級
公司 (A.M. Best Company) 的「A」級 (Excellent)、標準普爾 (Standard & Poor’s) 

的「A」級和穆迪 (Moody’s) 的「A2」級。
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Annual Premium: HK$500         
Age limit: 16 to 70 years
Not applicable to emigrants or residents outside Hong Kong

Benefits Limits (HK$)

Personal Liability
Covers legal liability to third party for bodily injury and 
damage to property at any recognised golf club

3,000,000

Personal Accident
Covers accidental death or loss of one or more limbs 
or eyes at any recognised golf club

1,000,000

Golfing Equipment
Covers loss of or damage to golf clubs, bags, balls, 
caddy cars and umbrellas whilst in transit or at any 
recognised golf club

25,000 
(2,000/article)

Personal Effects
Covers loss of or damage to personal effects due to 
fire or theft at any recognised golf club

5,000 
(1,000/article)

Hole-In-One
Reimburses expenses incurred as a result of getting 
a hole-in-one whilst playing golf at any recognised 
golf club

5,000
(2,500/event)

24-Hour Worldwide Assistance Hotline

承保項目
最高賠償限額

(港幣/元)

個人法律責任

保障在任何認可之高爾夫球場內因意外導致
第三者身體損傷及財物損毀的法律責任

3,000,000

個人意外

保障在任何認可之高爾夫球場內因意外導
致死亡或損失一肢或以上或完全單目或雙
目失明

1,000,000

高爾夫球用品

保障高爾夫球用品在任何認可之高爾夫球場
內或在往返途中受損。用品包括：球棒、
球袋、高爾夫球、高爾夫球所用之手推車
及雨傘

25,000
(2,000/項目)

個人財物

保障在任何認可之高爾夫球場內因失火或
盜竊而招致之私人財物損失

5,000
(1,000/項目)

一桿入洞

於認可高爾夫球場內成功一桿入洞，可獲
祝捷津貼

5,000
(2,500/次)

24小時全球支援熱線服務

全年保費：港幣500元          
年齡限制：16-70歲
不適用於已移民外地或非香港居民

註：本小冊子只為一般簡介，僅供參考之用。有關承保範圍之條款及細則和不受保
項目，概以保單所載為準。如中文譯本與英文有異，以英文文本為準。

承保範圍

Golfguard 高球樂

Allied World’s worldwide comprehensive golf insurance plan is 
designed to make your golf even more enjoyable and relaxing. 
Knowing that you will be covered for personal injury, loss or damage 
to your golfing equipment and personal effects, as well as for any 
liabilities you may incur, means you can concentrate on playing at your 
best. Even achieving a hole-in-one won’t leave you out of pocket, 
we will reimburse your celebration spending on the spot!

Allied World 世聯為您誠意獻上一份令您在世界任何地方都可享受
高爾夫球樂趣的全面保險計劃。無論何時何地，「高球樂」都能
為您提供周全之個人意外、財物、高爾夫球用品損失及個人法律
責任保障，讓您能安心專注地發揮您的球技。此外，倘若您成功
地一桿入洞，更可獲現金津貼，即時於球場會所內慶祝一番。

Benefits Table
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